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Memo 

Evaluatie RSA – Gesprek II op 20 april 2016 (19.00 uur) 

Aan : Gemeenteraad 

Van : Ambassadeurs Regio (Theo Fambach/René Sweijen) 

Datum : 7 april 2016 

 
Geachte raadsleden,  
 
Eind 2014 hebben alle Gemeenteraden in de regio Gooi en Vechtstreek besloten de Werkgroep 
Ambassadeurs in het leven te roepen. De opdracht was het begeleiden van het proces van de 
totstandkoming van de Regionale Samenwerkingsagenda (RSA). Alle partijen vonden het belangrijk 
dat de raden meer aan de voorkant betrokken zouden worden bij de RSA om daarmee te zorgen dat de 
Raden daadwerkelijk input konden leveren en het gevoel van “tekenen bij het kruisje” werd 
weggenomen. 
 
De RSA is inmiddels in alle Raden vastgesteld en ook hebben alle Raden besloten om de Werkgroep 
voort te zetten met als doel het vormen van een periodiek klankbord (voor portefeuillehouders) van de 
regionale samenwerking en een signaleringsfunctie van en naar de Gemeenteraden. 
 
Om de rol van klankbord en signaleren vorm te geven willen de ambassadeurs graag het proces van tot 
stand komen van de RSA in alle afzonderlijke Raden evalueren. In Gooise Meren zal dat gebeuren op 20 
april a.s. tijdens de Politieke Avond (19.00 uur). Deze evaluatie zal op 28 april a.s. in het volgende 
overleg van de ambassadeurs worden besproken, het vormt de input voor het Regio Podium #5 op 20 
mei a.s. (onderwerp: democratische legitimatie van de regionale samenwerking) en het biedt 
handvatten voor de ambassadeurs om hun rol goed te kunnen vervullen. 
 
Tijdens de evaluatie willen wij graag de volgende vragen beantwoorden: 
1. Wat ging goed en wat kon beter bij de totstandkoming van de RSA? 
2. Wat zijn de verwachtingen voor Regio Podium #5?  

Welke verbeteringen ziet men voor de regionale samenwerking? 
3. Welke onderwerpen zou men geagendeerd willen zien tijdens een Regio Podium? 
 
Daarnaast horen wij op 20 april a.s. ook graag van u wat uw verwachtingen zijn van de rol van de 
ambassadeurs. De vraag daarbij is: wanneer is de Raad van Gooise Meren van mening dat de 
ambassadeurs hun werk goed doen? 
 
Met dit memo hopen wij dat u in staat bent om bovenstaande vragen in uw fractieoverleg te bespreken. 
Als er nog vragen zijn, aarzel niet met ons contact op te nemen. 


